
Z á p i s n i c a

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 09. januára 2012
o 16.30 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny

R O K O V A N I E

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko -
starosta obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že
podľa účasti poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné.

Starosta obce Ing. Marián Plevko oboznámil prítomných s návrhom programu
1. zasadnutia OZ.

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 1/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 1/2012:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

P R O G R A M

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.
2. Kontrola plnenia uznesení OZ.
3. Prerokovanie    vstupu   Obce  Oščadnica   do   Oblastnej   organizácie   cestovného  ruchu

„Malá Fatra“.
4. Prerokovanie zriadenia záložného práva na bytový dom č. s. 171 v prospech Štátneho

fondu rozvoja bývania.
5. Diskusia.
6. Záver.

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Ján Brandis, p. Jozef Smolka
Za zapisovateľa zápisnice bol určený: Ing. Peter Zeljenka, prednosta obecného úradu.



2.) Kontrola plnenia uznesení OZ.

Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia
Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. Skonštatoval, že uznesenia OZ sú priebežne plnené.

3.) Prerokovanie    vstupu   Obce  Oščadnica   do   Oblastnej   organizácie   cestovného
ruchu  „Malá Fatra“.

Starosta obce informoval poslancov OZ o podmienkach vstupu do Oblastnej organizácie
cestovného  ruchu  „Malá Fatra“. Informoval o Združení obcí a finančných prínosoch pre obec,
pre podnikateľské subjekty.

Starosta informoval aj o možnosti alternatívneho riešenia a to vstupu do Oblastnej
organizácie   cestovného  ruchu  „Kysuce“ spolu s mestom Čadca a obcami horných Kysúc.

DISKUSIA:

p. Ľubomír Kubla:
„My sme sa so strediskom Veľká Rača zúčastňovali rokovaní s obcami skupiny „Malá Fatra.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Podmienkou vstupu je minimálne 50000 ubytovaní za rok.“

Ing. Milan Gura:
„To, že klaster pred troma rokmi v Čadci nebol založený, nie je problém ani Oščadnice, ani
Čadce. Vstup do klastra „Malá Fatra“ je neprirodzený. Mesto Čadca nemá síce cestovný ruch,
ale má iné priority. Bojujeme o Oščadnicu, lebo je to významné centrum turistického ruchu
s vysokým počtom prenocovaní. Sme Kysučania, nie sme schopní založiť jedno združenie? Keď
ja som raz Oščadničan, tak budem Oščadničan. Načo hrať posledné husle vo veľkom klastri, keď
je možné byť frajerom v malom klastri. Ja Vás chcem požiadať – robme prirodzené veci. Chcem
Vás požiadať, vstúpte do klastra „Kysuce“ a nevstupujte do klastra „Malá Fatra“ – sme
Oščadničania.“

p. Jozef Smolka:
„Šilo sa to horúcou ihlou, my by sme mali mať navrch všade. Niežeby nás oni nechceli, nechcela
nás len Terchová.“

p. Ľubomír Kubla:
„Ja robím pre Oščadnicu čo sa dá a cestovný ruch robím, ako sa dá a mám záujem, aby bola
súčasťou niečoho, čo funguje.“

Ing. Milan Gura:
„Nebude lepšie, keď budeš prezentovať Kysuce? Ešte raz: pre nás oščadničanov je jedno, do
akého klastra budeme patriť, prirodzené je, aby sa spojili kysucké obce.“

p. Július Ganoczy:
„Tento zákon platí od 01.12.2011 a treba podať žiadosť do konca 3. mesiaca. Mali by ste osloviť
viacero obcí.“



p. Marcel Adamčík:
„Keď prídem na nejakú výstavu, tak vždy je tam Marlene, Rajecké Teplice, Terchová, Žilina, t. j.
je málo destinácii, ktoré robia propagáciu.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Prečo sme vlastne zvolali zastupiteľstvo: ku mne sa predfinálna podoba dostala až v decembri.
Ak by obec nevstúpila, diskvalifikovala by podnikateľské subjekty. Zvolal som toto Obecné
zastupiteľstvo na základe rozhodnutia komisie pre cestovný ruch, ktorá zasadala vo štvrtok.“

p. Emília Grončáková:
„Je niekto schopný, kto vôbec klaster „Kysuce “ založí?“

Ing. Milan Gura:
„Vytvoril som tím a do 15. februára dajú všetky obce uznesenia. Klaster „Kysuce “ vznikne aj
bez Oščadnice.“

p. Jozef Smolka:
„Primátor má rezervu a vie vytvoriť klaster aj bez Oščadnice. Zajtra je valné zhromaždenie toho
čudného predstavenstva klastra. Som povinný informovať OZ, že pán Podmanický sa vzdáva
svojho postu v prospech Oščadnice.“

p. Ľubomír Kubla:
„Nebudeme tam ako slabí hráči. A čo ak ostatné obce neschvália vstup do klastra „Kysuce?“

Rokovaciu miestnosť o 18:00 hod. opustil p. Mgr. Dušan Lipták.

Ing. Gabriela Kuchajdíková:
„Mne tá „Malá Fatra“ rezonuje v ušiach. Mali by sme byť rovnocenní partneri.“

p. Jozef Smolka:
„Už začíname konečne uvažovať rozumne, či vstúpime do toho kysuckého klastra, alebo do toho
divného so Žilinou.“

p. František Lipták:
„V tom kysuckom budeme mať lepšie postavenie.“

p. Ján Neumann:
„Uvedomte si, že Kysuce majú na to, aby boli významnou destináciou.“

p. Štefan Kubuš:
„Kto by bol riaditeľom združenia „Kysuce?“

Ing. Milan Gura:
„Uvažovali sme s p. Slávikovou.“

Štefan Trúchly:
„Každý si propaguje svoje.“

UKONČENIE ROZPRAVY.



Hlasovanie o vstupe obce Oščadnica do klastra „Malá Fatra.“
Prítomní: 11 poslancov
Za: 0 poslancov
Proti: 3 poslanci
Zdržal sa hlasovania: 8 poslancov

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje vstup obce Oščadnica do klastra „Malá Fatra.“

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 2/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 2/2012:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

4.) Prerokovanie zriadenia záložného práva na bytový dom č. s. 171 v prospech Štátneho
fondu rozvoja bývania.

Táto záležitosť pochádza z roku 2002, kedy mala obec Oščadnica povinnosť zriadiť
vecné bremeno v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania. Po ukončení projektu bolo zriadené
záložné právo v prospech ministerstva. Poistenie nebolo zriadené, z toho dôvodu je potrebné
zriadiť záložné právo z poskytnutej dotácie ŠFRB ako zabezpečenie úveru poskytnutého zo
Štátneho fondu rozvoja bývania.

ROZPRAVA:

p. Jozef Smolka:
„A tie byty nad hasičskou zbrojnicou sú doriešené?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Preverím to.“

UKONČENIE ROZPRAVY.

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 3/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 3/2012:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov



5.) Diskusia.

p. Marta Hamacková:
Zhodnotenie plánu sociálnej komisie

- pomoc pri ručení koncesionárskych poplatkov zdravotne ťažko postihnutých,
- pomoc pri rozvoze potravinovej pomoci,
- Mikulášske posedenie pre deti zo sociálne slabších rodín,
- organizácia zájazdu na Živčákovú.

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Chceli by sme odovzdať zbierku zo Skalitého určenú pre deti z rodiny Bugajovcov.“

p. Ľubomír Kubla:
„Ubytovatelia a podnikatelia idú na prestížnu výstavu do Incheby prezentovať obec
a ubytovateľov, ak by bolo možné, aby obec uhradila aspoň stánok (cca 1200,- €).“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Ďakujem hotelu Marlene a ostatným sponzorom za pomoc pri organizovaní Mikuláša. Obec
uskutočnenie tejto akcie nestálo ani cent. Rozdalo sa cca 600 balíčkov.“

6.) Záver.

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil
rokovanie OZ.

Ing. Marián Plevko Ing. Peter Zeljenka
starosta Obce Oščadnica prednosta obecného úradu

p. Ján Brandis p. Jozef Smolka
1. overovateľ 2. overovateľ


